
Referat Generalforsamling Vigen Vejlaug 
30. maj 2022, Emdrup Kirke 

 
 

1) Valg af dirigent og referent 
Per Andersen: Dirigent 
Jens Ulrik Lange: Referent 
Per Andersen konstaterede at generalforsamlingen var rettidigt indkaldt 

2) beretning fra bestyrelsen om vejlaugets virksomhed i det forløbne år 
Spørgsmål ifm. beretningen opfordrede vejlauget til at se på vejens tilstand ud for Engblommevej 
nr. 42. Det gøres ved næste vejgennemgang. 

3) gennemgang af områdets nuværende tilstand og påbud fra Københavns Kommune 
Se bestyrelsen beretning for mere om områdets tilstand. Ingen påbud modtaget fra Københavns 
Kommune 

4) fremlæggelse af regnskab til godkendelse 
Regnskabet blev fremlagt af kasserer og godkendt af generalforsamlingen. 

5) forslag fra bestyrelsen 
Bestyrelsens forslag vedr. budgetudvidelse på kr. 50.000 til forskønnelsesudvalget blev vedtaget. 

6) forslag fra medlemmerne (skal indsendes skriftligt til bestyrelsen senest 14 dage (d. 16. maj) før 
generalforsamling) 
Ingen forslag modtaget 

7) godkendelse af vedligeholdelsesplan, medlemskontingent og budgetforslag for næste år. 
Vedligeholdelsesplan følger allerede fungerende principper, medlemskontingentet fastholdes. 
Der er ikke udarbejdet budget for den kommende periode, men eksisterende projekter til 
oprettelse af området samt forskønnelsesudvalgets arbejde forsætter. 
Note om forskønnelsesarbejdet: 
 

Placeringer af vejtræer fra forslag er ikke nødvendigvis mulige. Man kunne overveje kummer 
ude i vejen i stedet for træer på fortov. Antallet af træer ville i så fald blive mindre. 
Kommentarer ifm. diskussion om forskønnelsesarbejdet: 

- ”Træer er pænere end bump. Leverance af byggematerialer kan blive forhindret af 
kummer.” 

- ”Udover kommunens krav bør chauffører rådføres.” 
- ”Sorte bump er grimme og de larmer” 
- ”Rådgiver er en god idé. Præventive chikaner er en god idé” 
- Der arbejdes ikke videre med de sorte bump, da ingen i forskønnelsesudvalget synes 

de gør noget godt for æstetik, og de kan også være larmende 
- ”Rådgiver skal kende Københavns Kommune” 

Ovenstående er noteret og vil indgå i udvalgets videre arbejde med forskønnelse af området. 
 

8) valg af medlemmer til bestyrelsen 
Claus Sønderskov, Ved Vigen 16 (claus@cursum.com) 
Ninna Johannesen, Ved Vigen 8 (johannesen.ninna@gmail.com) 
 

9) valg af ny formand - formanden genopstiller 
Jens Ulrik Lange blev genvalgt som formand 

10) valg af revisor 
Henrik Løhrer genopstiller og blev genvalgt. Henrik fungerer gerne som revisor, men planlægger 
fraflytning, så en afløser skal evt. findes inden næste regnskabsgodkendelse 

11) evt.  
Noteret: 



• Lennart Frandsen fra grundejerforeningen: Kan fremskaffe en kommenteret privatvejslov. 
Lennart har et eksemplar og vejlauget kan søge bistand hos grundejerforeningen. 

• Lennart Frandsen fra grundejerforeningen: Vejledning om private fællesveje kan tilgås online – 
den reviderede udgave ligger kun på nettet. 

• Lennart Frandsen fra grundejerforeningen: Grønnemose Alle istandsættes af Københavns 
Kommune incl. ”øer” som f.eks. i Gladsaxe-enden. 

• Oprettelse af fortov ved Engblommevej mod Grønnemose Alle bør koordineres, når der alligevel 
oprettes fortove og vejstykker på Grønnemose Allé 

• Generalforsamlingen diskuterede muligheden for at Vejlauget kan bidrage til sociale 
arrangementer og der er enstemmig støtte til vejlaugt i at støtte denne slags arrangementer. 
Heri forstået at det sker indenfor rimelighedens grænser, idet sociale arrangementer ikke indgår i 
vejlaugets formålsparagraf, men god social kontakt er befordrende for godt naboskab, 
samarbejde og dermed i medlemmernes interesse. 

 
 
 
Således opfattet den 30. maj 2022 
 
 
 
Jens Ulrik Lange 
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